
Rada Gminy Rybczewice 
Rada Gminy 

 
 

Protokół nr XXXIII/2022 

 
XXXIII Sesja Rady Gminy Rybczewice w dniu 11 października 2022 

 
 
Uzupełnieniem protokołu jest nagranie sesji przechowywane przez odrębny okres archiwalny określony 
w przepisach Urzędu tj. 6 lat od daty nagrania. 
 

Obrady rozpoczęto 11 października 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:26 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

 

 

Obecni: 
1. Paweł Andrzej Bochyński 
2. Magdalena Figura Wrona 
3. Marcin Flor 
4. Aleksandra Jarymek 
5. Dominik Janusz Mańka 
6. Lech Stanisław Miściur 
7. Anna Suszek 
8. Małgorzata Stanisława Suszek 
9. Józef Grzegorz Szymaniak 
10. Marek Bogusław Wac 
11. Mateusz Piotr Wawrzycki 
12. Witold Henryk Wąsik 
13. Sławomir Jan Wiącek 
14. Monika Wrona 
15. Piotr Józef Zając 

 

1. Otwarcie sesji. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Otwieram XXXIII Sesję Rady Gminy Rybczewice. 
Witam bardzo serdecznie Wszystkich Państwa Radnych, Pana Skarbnika, pracowników obsługujących sesję. Witam 
bardzo serdecznie Państwa Sołtysów, wszystkich Mieszkańców naszej gminy oraz gości obserwujących nasze 
obrady. Informuję, że zgodnie z systemem elektronicznym obecność na sesji potwierdziło 13 Radnych, co stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Zamykam punkt 1 porządku obrad. 

 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy -  Otwieram punkt 2 -Przyjęcie proponowanego 
porządku obrad. Porządek obrad Państwo Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.   



Przedstawiam następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Rybczewice.  
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Rybczewice.  
4. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy.  
5. Interpelacje i zapytania Radnych.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok.  
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rybczewice na lata 2021-2030. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Rybczewice. 
10. Wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad. 

 

 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Czy ktoś z Państwa Radych ma uwagi do 
proponowanego porządku obrad? Bardzo proszę Pan Radny Bochyński. 

P. Paweł Bochyński- Radny- Chciałbym zgłosić usunięcie punktu czwartego ze względu braku obecności Pani Wójt 
na sesji. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Bardzo proszę- Czy Ktoś z Państwa Radnych ma 
jeszcze jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? Kto z Państwa Radnych jest za usunięciem punktu 
czwartego tj. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Rybczewice? Bardzo proszę o zagłosowanie. Kto jest z 
Państwa za? 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie zmian do porządku obrad dot. usunięcia punktu pod nazwą  „Sprawozdanie Wójta z działalności 
gminy". 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Andrzej Bochyński,  
Magdalena Figura Wrona,  
Marcin Flor,  
Aleksandra Jarymek,  
Dominik Janusz Mańka,  
Lech Stanisław Miściur,  
Anna Suszek,  
Małgorzata Stanisława Suszek,  
Marek Bogusław Wac,  
Mateusz Piotr Wawrzycki,  
Witold Henryk Wąsik,  
Monika Wrona,  
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (2) 
Józef Grzegorz Szymaniak,  
Sławomir Jan Wiącek 



 
 
P. Magdalena Figura-Wrona – Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 13 obecnych Radnych, 13 
zagłosowało za wykreśleniem punktu czwartego z porządku obrad. Teraz bardzo proszę Państwa Radnych  
o zagłosowanie za przyjęciem całego porządku obrad z wprowadzoną zmianą. Kto z Państwa jest za? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymuje? Bardzo proszę o zagłosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Andrzej Bochyński, 
Magdalena Figura Wrona, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
 Anna Suszek, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Marek Bogusław Wac, 
Mateusz Piotr Wawrzycki, 
Witold Henryk Wąsik, 
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (2) 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Sławomir Jan Wiącek 
 
 
P. Magdalena Figura-Wrona -  Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 13 obecnych Radnych, wszyscy są 
za przyjęciem proponowanego porządku obrad. Zamykam punkt 2. 
 
 
 
3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Rybczewice. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt 3 porządku obrad. Przyjęcie 
Protokołu z XXXII sesji. Protokół został Państwu udostępniony wraz z materiałami w programie eSesja.  Czy ktoś  
z Państwa Radnych ma uwagi do protokołu z trzydziestej drugiej sesji?  Bardzo proszę. Jeżeli nie ma uwag,  
to przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z trzydziestej drugiej sesji? 
Bardzo proszę o zagłosowanie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Rybczewice.  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Paweł Andrzej Bochyński, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Marek Bogusław Wac, 
Witold Henryk Wąsik, 
Monika Wrona 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Magdalena Figura Wrona, 
Mateusz Piotr Wawrzycki, 
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (2) 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Sławomir Jan Wiącek 
 
 
P. Magdalena Figura-Wrona -  Przewodnicząca Rady Gminy -  Stwierdzam, że na 13 Radnych 10 jest za przyjęciem 
protokołu, trzech Radnych się wstrzymało. Stwierdzam, że protokół został przyjęty. Zamykam ten punkt. 
 
 
 
4. Interpelacje i zapytania Radnych. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt 4 zgodnie z przyjętym nowym 
porządkiem tj. – interpelacje i zapytania Radnych. Wiem, że pisemnie nie wpłynęły żadne zapytania i interpelacje. 
Czy w sposób pośredni mają Państwo jakieś pytania lub interpelacje, które możemy przekazać Pani Wójt? Bardzo 
proszę Państwo Radni. Nie widzę. W takim razie zamykam ten punkt. 
 
 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 rok. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Bardzo proszę Pana Skarbnika o przedstawienie projektu uchwały  
i zapoznanie Państwa Radnych z wprowadzonymi zmianami. 
 
P. Józef Smarzak- Skarbnik- Więc jeśli chodzi o proponowane zmiany na dzisiejszej sesji, to są one następujące,   
a mianowicie- wprowadzamy do budżetu gminy zwiększenie udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych 
o kwotę 2 888 418,57zł.  Jest to związane ze zwiększeniem w związku z utraconymi dochodami  gminy. Następne 
zwiększenie, to jest o kwotę 3 000,00zł. związane ze zwrotem niezależnie pobranych świadczeń. Dalej mamy 
zwiększenie o kwotę  986 000,00zł. ze środków funduszu pomocy obywatelom Ukrainy, to jest na świadczenia 
rodzinne. Następnie zwiększenie jest o kwotę 5 849,45zł- jest to dotacja celowa na zadania z administracji 
rządowej. Kolejne zwiększenie o kwotę 240,00zł tj. zwiększenie również z funduszu pomocy obywatelom Ukrainy 
na świadczenia pieniężne, te wypłacane po 40 zł. I jeszcze jedno jest zmniejszenie i zwiększenie dotyczące zmiany 
klasyfikacji -chodzi o dodatek węglowy, to jest kwota 1 809 910,00 zł. 
To są proponowane zmiany w dochodach budżetu gminy. Natomiast jeśli chodzi o proponowane zmiany w 
wydatkach, to są one następujące, a mianowicie- na drogi gminne zwiększamy środki o kwotę 193 306,57 zł. 



Zwiększamy również środki na rezerwę dotyczącą zarządzania kryzysowego o kwotę 15 000,00 zł. na rezerwę 
ogólną o kwotę 180 112,00 zł. W dziale rodzina zwiększamy wydatki o kwotę 3 986,00zł. z czego 3 000,00zł. 
dotyczy zwrotu nienależnie pobranych świadczeń a 986,00 zł. dotyczy wypłaty świadczeń rodzinnych, to jest 
funduszu pomocy obywatelom Ukrainy. Następne zwiększenie jest w administracji publicznej, to jest na zadania 
zlecone z administracji rządowej w kwocie 5 849,45 zł. Jest również korekta w dziale 921, to jest kultura i  
dziedzictwo narodowe o 7 000,00 zł. w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej zmniejszenie i zwiększenie oraz 
jest zwiększenie w dziale rolnictwo i łowiectwo o kwotę 100 000,00zł. Dotyczy to opracowania dokumentacji 
związanych z poprawą stanu gospodarki wodnościekowej na terenie Gminy Rybczewice. W związku z 
wprowadzeniem do budżetu udziału w PIT możemy zrezygnować z planowanego kredytu w kwocie 2  400 000 zł 
w związku z tym jest tu zmniejszenie w przychodach o kwotę dla 2 400 000 zł. To są wszystkie proponowane 
zmiany w dniu dzisiejszym. Dziękuję bardzo jeśli są pytania to bardzo proszę. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Czy Państwo Radni mają jakieś pytania do Pana 
Skarbnika?  
Proszę Państwa projekt uchwały był opiniowany przez Komisję ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty. Bardzo Proszę 
Przewodniczącego Komisji Pana Marka Waca o opinię. 
 
P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. W związku z tym jeśli nie ma żadnych 
pytań przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany  
w budżecie. Bardzo proszę o zagłosowanie Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Andrzej Bochyński, 
Magdalena Figura Wrona, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Marek Bogusław Wac, 
Mateusz Piotr Wawrzycki, 
Witold Henryk Wąsik, 
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (2) 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Sławomir Jan Wiącek 
 
 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Czy wszyscy Państwo zagłosowali? Dziękuję bardzo. 



Stwierdzam, że na 13 obecnych Radnych, 13 zagłosowało za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie.  
Stwierdzam, że uchwała  została podjęta. Zamykam ten punkt. 
 
 
 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona – Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram kolejny punkt porządku obrad. Podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. I również poproszę Pana Skarbnika  
o zabranie głosu i  przedstawienie projektu uchwały. 
 
P. Józef Smarzak- Skarbnik- Jeśli chodzi o proponowane zmiany w wieloletniej prognozie finansowej, to przyjęte 
przed chwilą zmiany w budżecie Gminy zostają wprowadzone do wieloletniej prognozy finansowej zwiększające 
zarówno dochody jak i wydatki jak również zmniejszające przychody z tytułu planowanego kredytu w kwocie  
2 400 000,00 zł . Dziękuję bardzo. Jeśli są jakieś pytania, to bardzo proszę. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję bardzo. Czy Ktoś z Państwa Radnych ma 
pytania do Pana Skarbnika w tym temacie? Nie widzę. Projekt tej uchwały podobno jak poprzedniej był 
opiniowany przez Komisję ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty. Również proszę o zabranie głosu Pana 
Przewodniczącego Komisji  Marka Waca i o opinię. 
 
P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona -  Przewodnicząca Rady Gminy- Bardzo dziękuję. Bardzo proszę Państwa Radnych o 
zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Bardzo 
proszę. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Andrzej Bochyński, 
Magdalena Figura Wrona, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Marek Bogusław Wac, 
Mateusz Piotr Wawrzycki, 
Witold Henryk Wąsik, 
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (2) 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Sławomir Jan Wiącek 



 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 13 obecnych Radnych, 13 
zagłosowało za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
Stwierdzam, że uchwała została podjęta.  Zamykam ten punkt. 
 

 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rybczewice na lata 2021-2030. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt kolejny porządku obrad. Podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rybczewice na lata 2021-2030. Bardzo proszę o zabranie 
głosu Panią Annę Matułę i przedstawienie nam dokumentu Strategii. 
 
P. Anna Matuła-Pielak – Dzień dobry Państwu. Uchwała dotyczy przyjęcia strategii Rozwoju Gminy Rybczewice na 
lata 2021-2030. Jest to dokument planistyczny, który diagnozuje potencjały gminy i określa główne cele i działania 
na terenie całej Gminy. Przyjęto horyzont czasowy do 2030 roku i pozwoli nam on na osiągnięcie wszystkich 
zakładanych celów strategii i realizacji przedsięwzięć, które są tam zapisane. Te zaplanowane przedsięwzięcia są 
w różnych obszarach - infrastruktury technicznej, społecznej, sportowej, odnawialne źródła energii, ochrona 
środowiska. 
Strategia, to przede wszystkim dokument, który umożliwi też gminie aplikowanie o dofinansowanie z różnych 
programów unijnych między innymi ze środków PROWu, na które też będziemy się już niedługo ubiegać na 
przebudowę wodociągu. Dziękuję bardzo. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Czy Państwo Radni mają jakieś pytania do projektu 
uchwały? Do samego dokumentu Strategii? Proszę bardzo. Otwieram dyskusję. Nie widzę, w takim razie bardzo 
serdecznie dziękuję Pani Ani. Dziękuję też wszystkim pracownikom, którzy pracowali nad dokumentem Strategii. 
Pani Ani, Pani Sekretarz i wszystkim pracownikom gminy, dzięki którym powstał ten dokument. Bardzo serdecznie 
dziękujemy. Podobnie jak poprzednie uchwały, projekt był opiniowany przez Komisję ds. Budżetu, Rolnictwa  
i Oświaty. Bardzo proszę o opinię Pana Przewodniczącego. 
 
P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy-  Bardzo dziękuję. Bardzo proszę Państwa Radnych  
o zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 
Rybczewice? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rybczewice na lata 2021-2030. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Andrzej Bochyński, 
Magdalena Figura Wrona, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Marek Bogusław Wac, 



Mateusz Piotr Wawrzycki, 
Witold Henryk Wąsik, 
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (2) 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Sławomir Jan Wiącek 
 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję. Stwierdzam, że na 13 obecnych Radnych, 
13 zagłosowało za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Strategii. Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
Zamykam ten punkt. 
 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Rybczewice. 
 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Otwieram punkt kolejny porządku obrad. Podjęcie 

uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Rybczewice. Bardzo proszę o przedstawienie regulaminu Panią 
Barbarę Machul. 
 
P. Barbara Machul – Obowiązek uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
dla uczniów zamieszkujących daną gminę wynika z art. 90f ustawy o systemie oświaty. Poprzedni regulamin 
uchwalono 31 marca 2005 roku.  
Regulamin obecnie przedstawiony Radzie ma na celu uaktualnienie poprzedniego, głównie w rozdziale drugim w 
sposób ustalania wysokości stypendium szkolnego. Wysokość stypendium szkolnego wylicza się w oparciu o  art. 
6 ust. 2 pkt. 2 ustawy o świadczeniach rodzinnych. W tej chwili kwotą bazową jest 124,00 zł. Natomiast kryterium 
dochodowe reguluje ustawa o pomocy społecznej. W chwil obecnej dochód na osobę w rodzinie nie może 
przekraczać 600,00 zł. 
Paragraf 4 ust. 1 rozdziału 2 regulaminu przedstawionego Radzie różnicuje kwoty stypendium szkolnego w 
zależności od dochodu na osobę w rodzinie. Ustęp 2 paragrafu 4 regulaminu - w przypadku wystąpienia w rodzinie 
okoliczności typu bezrobocie niepełnosprawność ciężka lub długotrwała choroba, wielodzietność, brak 
umiejętności wypełniania funkcji opiekuńczo-wychowawczych, alkoholizm lub narkomania, a także gdy rodzina 
jest niepełna lub wystąpiło zdarzenie losowe zwiększa wyliczoną kwotę stypendiów O 10%. 
Tak w skrócie o regulaminie. Gdyby były jakieś pytania od Szanownej Rady, to proszę. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Dziękuję serdecznie. Czy Państwo Radni mają jakieś 
pytania w tym temacie? Bardzo proszę o zabieranie głosu. Nie widzę. W takim razie bardzo serdecznie Pani 
dziękuję. Projekt tej uchwały podobnie jak poprzednie był opiniowany przez Komisję ds. Budżetu, Rolnictwa i 
Oświaty. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego Komisji Marka Waca o opinię. 
 
P. Marek Wac- Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Oświaty - Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 
 
P. Magdalena Figura-Wrona -  Przewodnicząca Rady Gminy-  Dziękuję bardzo. Państwa Radnych bardzo proszę o 
zagłosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Bardzo 
proszę o zagłosowanie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 



socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Rybczewice. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Andrzej Bochyński, 
Magdalena Figura Wrona, 
Marcin Flor, 
Aleksandra Jarymek, 
Dominik Janusz Mańka, 
Lech Stanisław Miściur, 
Anna Suszek, 
Małgorzata Stanisława Suszek, 
Marek Bogusław Wac, 
Mateusz Piotr Wawrzycki, 
Witold Henryk Wąsik, 
Monika Wrona, 
Piotr Józef Zając 
NIEOBECNI (2) 
Józef Grzegorz Szymaniak, 
Sławomir Jan Wiącek 
 
 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy- Stwierdzam, że na 13 obecnych Radnych, 13 
zagłosowało za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Rybczewice. Stwierdzam, że uchwała  została 
podjęta. Zamykam ten punkt. 
 
 
9. Wolne wnioski. 
P. Magdalena Figura-Wrona -  Przewodnicząca Rady Gminy-  Otwieram punkt kolejny porządku obrad - wolne 
wnioski. Bardzo proszę, czy Państwo Radni chcą zabrać głos w tym punkcie? 
Nie widzę chętnych, więc zamykam ten punkt. 
 
 
10. Zamknięcie sesji. 
P. Magdalena Figura-Wrona - Przewodnicząca Rady Gminy - Otwieram ostatni punkt porządku obrad  
- zamknięcie sesji.  Stwierdzam, że porządek obrad trzydziestej trzeciej Sesji Rady Gminy Rybczewice został 
wyczerpany. Zamykam obrady XXXIII sesji Rady Gminy Rybczewice. Wszystkim Państwu, Państwu Radnym, 
Państwu Sołtysom, pracownikom obsługującym nasze obrady, naszym mieszkańcom i gościom obserwującym 
nasze obrady bardzo serdecznie dziękuję za dzisiejsze posiedzenie. 
 
 

 

 
 

 

 

 

Przygotował(a): Karolina Foc 


